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Abstract (en)
The invention relates to a single-part or multi-part cuboid packaging container for tape-type recording media which are stacked one above the other
and are wound onto cores provided with inner bores (3). The packaging container consists of a bottom part (1), a top part (2) and side parts (19)
which are connected to one another via moulded-on film hinges (25), a core support (11) being insertable through the inner bores of the winding
cores (13). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrift ein- oder mehrteilige quaderförmige Verpackungsbehälter für aufeinandergestapelte bandförmige Aufzeichnungsträger, welche
auf mit inneren Bohrungen (3) versehene Kerne aufgewickelt sind, bestehend aus einem Bodenteil (1), einem Deckelteil (2) sowie Seitenteilen (19),
welche über angespritzte Filmscharniere (25) untereinander verbunden sind und wobei durch die inneren Bohrungen der Wickelkerne (13) eine
Kernstütze (11) schiebbar ist. <IMAGE>
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